
Nordsjøkommisjonens Brexit Task Force, møte i Brussel 8.november 2017 

Møtet startet med rapporter som noen medlemsregioner har utarbeidet om 
konsekvenser for dem, denne gang var det Aberdeen City, Bremen og Västra 
Götaland som presenterte. Västra Götalands presentasjon handlet om 
konsekvensene for de H2020 prosjektene de deltar i, og der det stort sett er britiske 
partnere i alle. Det er fortsatt veldig uklart om britiske partnere kan fortsette i 
prosjekter etter april 2019. 

Deretter var det diskusjon om et utkast til felles brev fra styremedlemmene i 
Nordsjøkommisjonen som det er tanken styret skal underskrive i forbindelse med 
styremøtet i Cardiff 15.november. Brevet uttrykker hovedutfordringen for 
Nordsjøregionene: at det mellomstatlige og ikke minst det inter-regionale 
samarbeidet rundt Nordsjøen blir minst mulig skadelidende av Brexit og gjerne 
styrkes. 

Jeg legger utkastet ved. 

Geir 


